

## MINUTES OF PROCEEDINGS

TUESDAY, DECEMBER 11, 1984

(1)

## [Translation]

The Standing Senate Committee on Transport and Communications, in compliance with Standing Order 69, met this day at 9:30 a.m. for the purpose of organization.

*Members of the Committee present:* The Honourable Senators Bielish, Fairbairn, Graham, Langlois, Macdonald, Macquarrie, Steuart, Stollery and Turner. (9)

*Present but not of the Committee:* The Honourable Senator Petten.

*In attendance:* The official reporters of the Senate.

The Clerk of the Committee presided over the election of the Chairman.

The Honourable Senator Turner moved that the Honourable Senator Langlois be elected Chairman of the Committee.

The question being put on the motion, it was agreed to.

The Honourable Senator Langlois took the Chair.

The Honourable Senator Macdonald moved that the Honourable Senator Muir be elected Vice-Chairman of the Committee.

The question being put on the motion, it was agreed to.

The Honourable Senator Macdonald moved that in the absence of both the Chairman and the Vice-Chairman, any member of the Committee might take the Chair.

The question being put on the motion, it was agreed to.

The Honourable Senator Graham moved that the Agenda and Procedure Subcommittee consist of the Chairman, the Vice-Chairman and three other members, and that the quorum be set at three.

The question being put on the motion, it was agreed to.

The Honourable Senator Graham moved, that the Agenda and Procedure Subcommittee consist of the following members of the Committee in addition to the Chairman and the Vice-Chairman: the Honourable Senators Bielish, Turner and Steuart.

The question being put on the motion, it was agreed to.

The Honourable Senator Graham moved that the Committee have 1,000 copies of its *Minutes of Proceedings and Evidence* printed.

The question being put on the motion, it was agreed to.

The Honourable Senator Steuart moved that the Chairman be authorized to hold meetings, to receive and authorize the printing of evidence in the absence of a quorum, as set down in Standing Order 70.

The question being put on the motion, it was agreed to.

The Honourable Senator Graham moved that as the need arose, the Committee request the Library of Parliament's research Branch to assign researchers to the Committee and co-ordinate all the Committee's research work.

The question being put on the motion, it was agreed to.

## PROCÈS-VERBAL

LE MARDI 11 DÉCEMBRE 1984

(1)

## [Texte]

Le Comité sénatorial permanent des transports et des communications, conformément à l'article 69 du Règlement, tient, ce jour à 9 h 30, sa séance d'organisation.

*Membres du Comité présents:* Les honorables sénateurs Bielish, Fairbairn, Graham, Langlois, Macdonald, Macquarrie, Steuart, Stollery et Turner. (9)

*Présent, mais ne faisant pas partie du Comité:* L'honorable sénateur Petten.

*Également présents:* Les sténographes officiels du Sénat.

Le greffier du comité préside l'élection du président.

L'honorable sénateur Turner propose que l'honorable sénateur Langlois soit élu président du comité.

La motion, mise aux voix, est adoptée.

L'honorable sénateur Langlois prend le fauteuil.

L'honorable sénateur Macdonald propose que l'honorable sénateur Muir soit élu vice-président de ce comité.

La motion, mise aux voix, est adoptée.

L'honorable sénateur Macdonald propose qu'en absence du président et du vice-président, tout autre membre du comité occupe le fauteuil.

La motion, mise aux voix, est adoptée.

L'honorable sénateur Graham propose que le sous-comité du programme et de la procédure se compose du président, du vice-président et de 3 autres membres et, que le quorum soit de 3.

La motion, mise aux voix, est adoptée.

L'honorable sénateur Graham propose que le sous-comité du programme et de la procédure se compose des membres suivants en plus du président et du vice-président: les honorables sénateurs Bielish, Turner et Steuart.

La motion, mise aux voix, est adoptée.

L'honorable sénateur Graham propose que le comité fasse imprimer 1 000 exemplaires de ses *Procès-verbaux et témoignages*.

La motion, mise aux voix, est adoptée.

L'honorable sénateur Steuart propose que le président soit autorisé à présider des séances, à recevoir des témoignages et en autoriser l'impression en l'absence de quorum conformément à l'article 70 du Règlement.

La motion, mise aux voix, est adoptée.

L'honorable sénateur Graham propose que le comité demande, selon le besoin, au Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement d'affecter des attachés de recherche auprès du comité et de coordonner tous les travaux de recherches du comité.

La motion, mise aux voix, est adoptée.